
Indkaldelse til ordinær generalforsamling 
 

Tirsdag den 27. april 2004 kl. 19.30 
 

Grundejerforeningen Brombærhaven – Hindbærhaven 
 

I klublokalet under cafeteriet, Hældagerhallen  
 
Foreningen er vært ved en kop kaffe, mens der er mulighed for at købe øl og sodavand. 
 
Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelsen 

4. Indkomne forslag  

a. Bestyrelsens forslag til fartdæmpning på Hindbærhaven og Brombærhaven 

b. Der er ikke indkommet andre forslag til behandling på generalforsamlingen 

5. Vedtagelse af budget for 2005 og herunder fastsættelse af det årlige bidrag  

6. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer  

På valg: Michael Jul-Nørup, B34 og Finn Christensen, H68 (begge modtager genvalg) og 
Morten Pedersen, B46 (der ikke modtager genvalg) 

7. Valg af 2 suppleanter:  

På valg: Johnny Andersen, H82 og Henriette Mikkelsen, H70 (begge modtager genvalg) 

8. Valg af revisor 

På valg: Lars Mou, B 18 

9. Valg af medlemmer til festudvalg 

Nuværende udvalg: Tanja (H18), Lone (H82), Lene (H14), Lars (B16)  

10. Eventuelt 
 
 

Bestyrelsen 
 

Bestyrelsen, som valgt på generalforsamlingen 2003:  

Michael Jul-Nørup Pedersen, Brombærhaven 34 (formand), på valg 2004 

Finn Conradsen, Hindbærhaven 4 (kasserer), på valg 2005 

Morten Pedersen, Brombærhaven 46, (græsaftaler og snerydning) på valg 2004 

Leo Kim Andersen, Brombærhaven 36 (webmaster), på valg 2005 

Finn Christensen, Hindbærhaven 68, på valg 2004 

Johnny Andersen, Hindbærhaven 82 (Suppleant), på valg 2004 

Henriette Mikkelsen, Hindbærhaven 70 (suppleant), på valg 2004 



 
Bestyrelsens forslag til behandling på generalforsamlingen: 
 

Generalforsamlingen bemyndiger bestyrelsen til at etablere fartdæmpende foranstaltninger på 
kørevejene på Hindbærhaven og Brombærhaven, for eksempel i form af plantekasser eller 
planteringe. 

 

Motivering: 

Der er stillevejsmarkering på vejene med en anbefalet maks hastighed på hhv. 15 og 30 km/t, 
men især den lange, lige strækning på Hindbærhaven frister tilsyneladende af og til til langt 
højere hastighed. Samtidig er vi et boligområde med mange børn i førskolealderen, som selv 
færdes på vejen på vej til kammerater, til legepladserne eller for at lære at cykle. Vi ønsker, at 
børnene kan færdes trygt i området, og har gentagne gange opfordret til lavere hastighed for 
vores egne biler, samt til, at besøgende bliver mindet om at køre forsigtigt. Det ser ud til, at disse 
opfordringer har en kortvarig effekt, hvorefter hastigheden igen stiger. Derfor ønsker bestyrelsen 
en diskussion om problemet, samt en bemyndigelse til at opsætte nogle fysiske, fartdæmpende 
foranstaltninger, hvis hastigheden forbliver et problem. Det kunne i første omgang være nogle 
store beplantede betonringe placeret forskudt 3-4 steder på stamvejen på Hindbærhaven og 
eventuelt noget tilsvarende på udvalgte boligveje.  

 

 

 


